
 

EA_KeContact_M20_dt-en1.docx  1/3 

 

E U- Ko n fo rmi tä tserk l ä ru n g  
E U  D e c l a r a t i o n  o f  C o n f o r m i t y  

 

KEBA Energy Automation GmbH 
Reindlstraße 51 
4040 Linz 
AUSTRIA 

 

Wir erklären hiermit, dass das (die) nachfolgend bezeichnete(n) Produkt(e) 

We hereby declare that the following product(s) 

 
 
Bezeichnung: 
Designation: 

KC-M20-E0LE02-xxx 

  
Materialnummer: 
Material number: 

122008, 124561 
 

  
Beschreibung: 
Description: 

KeContact Loadmanagement 
 

 
 
die einschlägige(n) Harmonisierungsrechtsvorschrift(en) der Europäischen Union erfüllt 
(erfüllen): 

is (are) in conformity with the following relevant European Union harmonisation legislation(s): 

• 2014/53/EU 

• 2011/65/EU 
 
 
Folgende einschlägige harmonisierte Norm(en) wurde(n) der Konformiätsvermutung zur 
Richtlinie 2014/53/EU zugrunde gelegt: 

Following relevant harmonised standard(s) has (have) been used to give presumption of conformity 
to the Directive 2014/53/EU: 

• EN 301 908-1 V13.1.1 

• EN 301 908-2 V13.1.1 

• EN 301 908-13 V13.1.1 
 
 
Artikel 3, (1), a) der Richtlinie 2014/53/EU verlangt die Ziele der 2014/35/EU in Bezug auf die 
Sicherheitsanforderungen einzuhalten. Folgende einschlägige harmonisierte Norm(en) 
wurde(n) hiefür zugrunde gelegt: 

Article 3, (1), a) of the Directive 2014/53/EU requires to comply with the objectives with respect to 
safety requirements set out in Directive 2014/35/EU. Following relevant harmonised standard(s) has 
(have) been used as a basis: 

• EN 62368-1:2014 

• EN 62311:2008 
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Artikel 3, (1), b) der Richtlinie 2014/53/EU verlangt ein angemessenes Niveau an elektro-
magnetischer Verträglichkeit gemäß der Richtlinie 2014/30/EU zu gewährleisten. Folgende 
einschlägige harmonisierte Norm(en) wurde(n) hiefür zugrunde gelegt: 

Article 3, (1), b) of the Directive 2014/53/EU requires to ensure an adequate level of electromagnetic 
compatibility as set out in Directive 2014/30/EU. Following relevant harmonised standard(s) has 
(have) been used as a basis: 

• EN 55032:2015 + A11:2020 

• EN 55035:2017 + A11:2020 

• EN 61000-3-2:2014 

• EN 61000-3-3:2013 

• EN 301 489-1 V1.9.2 
 
 
Folgende einschlägige harmonisierte Norm wurden für die Konformiätsvermutung mit der 
Richtlinie 2011/65/EU zugrunde gelegt: 

Following relevant harmonised standard has been used to give presumption of conformity to the 
Directive 2011/65/EU: 

• EN IEC 63000:2018 
 
 
 
 
Wichtige Hinweise: 

Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt der Hersteller. 

Bei einer nicht mit KEBA abgestimmten Änderung des Produkts verliert das Produkt die 
Konformitätsvermutung. 

Diese Erklärung bescheinigt die Übereinstimmung mit der (den) genannten Richtlinie(n), beinhaltet jedoch 
keine Zusicherung von Eigenschaften. 

Die Sicherheitshinweise der mitgelieferten Produktdokumentation sind zu beachten und aufzubewahren. 

 

Important notes: 

This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer. 

The product loses the presumption of conformity in case of any modification on the product without KEBA’s consent. 

This declaration certifies the conformity with the Directives mentioned, but does not imply any warranty of the product 
feature(s). 

The safety instructions contained in the documentation supplied with the product(s) must be followed and kept. 
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Informationen über das Frequenzband oder die Frequenzbänder und die maximale Sendeleistung: 

Information about frequency band(s) and maximum radio-frequency power: 

Typ 
Type 

Frequenz 
Frequency 

MHz 

EIRP 
EIRP 

mW 

LTE B28 703 – 748 ≤ 200 

B20 832 – 862 ≤ 200 

B8 880 – 915 ≤ 200 

B3 1710 – 1785 ≤ 200 

B1 1920 – 1980 ≤ 200 

B7 2500 – 2570 ≤ 200 

B38 2570 – 2620 ≤ 200 

UMTS B8 UMTS 900 880 – 915 ≤ 250 

B3 UMTS 1800 1710 – 1785 ≤ 250 

B1 UMTS 2100 1920 - 1980 ≤ 250 

 
 
 
 
 
 
 
Linz, 12.04.2021  Gerhard Weidinger 
Ort, Datum (tt.mm.jjjj)  CTO 
Place, Date (dd.mm.yyyy) 

 

 


